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Protokól nr 30/13
z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Spolecznej

Rady Miejskiej w Mosinie,
które odbylo się w dniu 22 października 2013 r. w Sali Radnego

Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 października 1.

Posiedzenie otworzył o godz. 17.00 Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia
i Pomocy Społecznej Antoni Karliński. W obradach udział wzięli członkowie wyżej
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej lisiy
obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mosinie Lidia Skupin-Wójtowska

przedstawiła szczegóły dotyczące działalności OPS-u w zakresie wspierania potrzebujących
rodzin. Omówiła przy tym stosowane formy pomocy. Odpowiedziała także na pytania
zgłoszone przez członków Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej w powyższej
sprawie, dotyczące m.in. pomocy usługowej, wysokości zasiłków stałych, liczby objętych
pomocą rodzi i osób pobierających zasiłki, przebiegu wywiadu środowiskowego.

Zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski poinformował o innych formach
wspierania rodzin. Odpowiedział także na pytania zgłoszone przez członków wyżej
wymienionej komisji stałej, dotyczące m.in.: mieszkań komunalnych, możliwości
odpracowywania zaległości w opłatach za czynsz, zasad działania spółdzielni socjalnych.

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mosinie Lidia Skupin-Wójtowska
zwróciła się do zastępcy burmistrza Waldemara Krzyżanowskiego z prośbą o wyjaśnienie
sprawy faktury wystawionej przez Zakład Usług Komunalnych w Mosinie za drewno
przeznaczone dla osób potrzebujących. Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej
przeprowadziła w tej sprawie dyskusję.

Prowadzący obrady Antoni Karliński poinformował o wyniku przetargu na najem
budynku ośrodka zdrowia w Mosinie przy ul. Dworcowej. Powiadomił przy tym, że oferent,
który wygrał przetarg, odmówił podpisania umowy na najem. Komisja Ochrony Zdrowia
i Pomocy Społecznej przeprowadziła w tej sprawie dyskusję, w trakcie której wyjaśnień
udzielił zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 18.40.

pro okolowała przewod zył
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